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Ce livre reunit en version originale ainsi gu'en traduction une selection de poemes qui
mettent en jeu les notions d'identite et d'alterite au Canada. S'y cotoient des textes
d'auteurs des deux principales communautes linguistiques du pays, mais aussi de
poetes autochtones ou migrants. La pluralite des voix, la diversite des lectures
possibles et la richesse du materiau montrent bien que l'identite et ['alterite
constituent un horizon ouvert, signe d'une societe en evolution, donc bien vivante. --
Pluriel provides a composite snapshot, taken from a few particular angles, of the
variety of poems written in Canada over the past few decades. In shaping this
anthology the editors were attracted to the diverse cultural and social responses
evident in the work of poets writing in English and French, both across Canada, and in
particular in Quebec and other French-speaking regions of the country. Each poem is
offered in its original language and in translation.

TEENA:
H=x:

Pluriel &R

Tie

Pluriel N&EiFEEEL

B

Pluriel  M&EFEEEL



http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Pluriel
	标签
	评论
	书评


